

## CMP/AUG/2025/003

## إفصاح <u>Announcement</u>

Date	13/08/2025	التاريخ	
Company Nama	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.	إسم الشركة	
Company Name	GFH Financial Group B.S.C.	إشتم الشركة	
Trading Code	GFH	رمز التداول	
Subject	نتائج إجتماع مجلس الإدارة	الموضوع	
Subject	Board of Directors Meeting Results	اعوصوع	
	تعلن مجموعة جي إف إتش المالية بأن مجلس الإدارة قد عقد إجتماعه يوم الأربعاء		
	الموافق 13 أغسطس 2025 وذلك في تمام الساعة الثانية ظهراً بتوقيت مملكة البحرين،		
	حيث تم مناقشة وإعتماد الأمور التالية:		
	<ul> <li>1- النتائج المالية للربع الثاني من العام 2025 للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025.</li> </ul>		
	2- التوصية بتوزيع أرباح نقدية مرحلية بنسبة 2% من القيمة الاسمية للسهم		
	(0.0053 دولار أمريكي) باستثناء أسهم الخزينة، وذلك بعد الحصول على		
	الموافقات اللازمة من الجهات الرقابية.		
	3- أمور داخلية أخرى.		
	مرفق لكم البيانات المالية للربع الثاني من العام 2025.		
Results	CELL El control Con con a lel l'Inner a con con that the Board of	النتائج	
	GFH Financial Group would like to announce that its Board of		
	Directors met on Wednesday 13 <sup>th</sup> August 2025 at 2:00 pm Kingdom		
	of Bahrain time to discuss and resolve the following matters:		
	1- The Financial results for the second quarter of 2025 for the		
	period ended 30 <sup>th</sup> June 2025; and 2- Recommend the distribution of interim cash dividend of 2%		
	of nominal value per share (US\$ 0.0053) excluding treasury		
	shares, subject to regulatory approvals.		
	3- Other internal matters.		
	5 Other internal matters.		
	Attached are the financial results for the second quarter of 2025.		

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسيل الاموال	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
gfh 💠		Jack Man	

## Semi-Annual Interim Dividends for the year 2025



The Board of Directors of GFH Financial Group B.S.C. resolved, on 13th August 2025, to recommend the distribution of interim cash dividends to the shareholders whose names are registered on the Group's register on the Record Date. This is subject to the approval of the regulatory authorities. The proposed distribution is as follow:

To distribute cash dividends of 2% of the nominal value of all the ordinary shares, except for treasury shares (up to US\$ 20 million), equivalent to US\$ 0.0053 per share, BD 0.002, UAE dirhams 0.01946 and Kuwaiti Dinars 0.00163.

Below are the key dates to be taken note of:

Event	Date
<b>Cum-Dividend Date</b> Last day of trading with entitlement to dividends	25 <sup>th</sup> August 2025
<b>Ex-Dividend Date</b> First day of trading without entitlement to dividends	26 <sup>th</sup> August 2025
Record Date for Bahrain Bourse, Dubai Financial Market and Abu Dhabi Securities Exchange listed shares The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends	27 <sup>th</sup> August 2025
Record Date for Boursa Kuwait listed shares  The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends	28 <sup>th</sup> August 2025
Payment Date The Day on which the dividends will be paid to the entitled shareholders	11th September 2025

Note: The acceptance of requests for share transfers across all financial markets will be suspended for a period of four days between the 'Cum-Dividend Date' and the 'Record Date' at Boursa Kuwait.





## توزيع الأرباح النصف سنوية عن عام 2025

قرر مجلس إدارة مجموعة جي إف إتش المالية ش. م. ب. في ١٣ أغسطس ٢٠٢٥ ، التوصية بتوزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين المسجل أسمائهم في سجل المجموعة في تاريخ الاستحقاق. تخضع هذه التوصية لموافقة الجهات الرقابية، وفيما يلي التوزيع المقترح:

توزيع أرباح نقدية عن كافة الأسهم العادية، باستثناء أسهم الخزينة، بنسبة ٢٪ من القيمة الأسمية للسهم (ما يصل الى ٢٠ مليون دولار أمريكي), أي ما يعادل ٥٣٠... دولار أمريكي / ٢.... دينار بحريني / ١٩٤٦... درهم إماراتي / ١٦٣.... دينار كويتي.

فيما يلي التواريخ الرئيسية التي يجب أخذها في الاعتبار:

التاريخ*	الحدث
۲۰۲۵ أغسطس ۲۰۲۵	<b>آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح</b> آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح، ليتم تقييد اسم المساهم ف <i>ي</i> سجل الأسهم يوم الاستحقاق
۲۱ أغسطس ۲۰۲۵	<b>تاريخ تداول السهم بدون استحقاق</b> أول يوم تداول بدون استحقاق للأرباح
۲۰۲۰ أغسطس ۲۰۲۵	يوم الاستحقاق للأسهم المدرجة في بورصة البحرين وسوق دبي المالي و سوق ابوظبي للأوراق المالية المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح
۲. ۲۸ أغسطس ۲.۲۵	<b>يوم الاستحقاق في بورصة الكويت</b> المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح
۱۱ سېتمبر ۲.۲۵	<b>يوم الدفع</b> اليوم الذي سيتم فيه توزيع الأرباح على المساهمين المستحقين

ملاحظة: سيتم وقف مَبول طلبات تحويل الأسهم بين جميع الأسواق المالية لمدة أربعة أيام في الفترة مابين «أخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح» و«يوم الإستحقاق في بورصة الكويت».



